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Høringssvar vedr. rejseholdets notater – Blåbjergskolens bygninger.

Vedr. NN- afdelingen.
I forbindelse med asbestrenovering og oprettelse af kombi-bibliotek finder vi det ikke realistisk, at 
ungdomsklubbens og juniorklubbens lokaler flyttes til udskolingens gamle ”kantine”. I forhold til 
antallet af brugere, er der ganske enkelt ikke kvadratmeter nok. Hvis ungdomsklubben og 
juniorklubben skal være i dette område, vil det kræve tilbygning mod nord i kælderplan.

Vi mener heller ikke, det er realistisk, at lokalhistorisk arkiv flyttes til ”motorikrum” i kælderen 
under PLC. Lokalet bruges i dag til depotrum, og det vil være vanskeligt at finde andre steder til 
opbevaring af de ting, der opbevares der i dag - bl.a. stole til arrangementer. Motorikrummet er 
uden vinduer, og det er ulovligt at opholde sig og  at arbejde der. Det vil blive økonomisk meget 
dyrt at grave ud for at skabe de påkrævede lysforhold. Desuden er der slet ikke kvadratmeter nok 
til at rumme arkivet i en form, der minder om den, vi kender i dag, hvilket vil skabe stor 
utildredshed i lokalsamfundet.

Vi anbefaler, at man ny-tænker og re-tænker hele projektet omkring asbestrenovering og kombibi-
bliotek og overvejer at fastholde det oprindelige forslag med at indskyde et loft i gymnastiksalen 
evt. et halvt loft, så biblioteksområdet evt. kan flyttes til gymnastiksalen.

Vedr. LK-afdelingen.
Kvadratmeterne på LK-afdellingen udnyttes optimalt. Bygningerne er dog i dårlig stand, og vi 
mener, at bygningerne bør renoveres, så der ikke støder indeklimaproblemer til.

Vedr. OU-afdelingen.
Det er vigtigt, at planerne med udskiftning af taget fastholdes og evt. fremskrives.

I forhold til de anvendte prognosetal savner vi gennemsigtighed. Der er stor difference mellem de 
fødselstal, vi allerede kender i dag, så tallene virker urealistiske.
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